
Formandens beretning 2022 
 
Kære medlemmer 
Så nærmer tiden sig hvor jeg stopper som formand i Torsdaskerne. Det har været en turbulent tid, klubben 
har været igennem. Hvis jeg vender blikket bagud, tog det sin begyndelse i 2019, hvor jeg afløste Lilleøre. 
Det var et par store fodaftryk at betræde, jeg havde en ting, jeg gerne ville gennemføre i klubben, nemlig at 
sende en personlig fødselsdagshilsen til jer alle på dagen, det har jeg overholdt. 
Min første opgave var udflugten til Varde, som forløb perfekt med godt vejr og hygge bagefter. Siden 
overtog coronaen magten over alt, og det var med stor spænding om det ville være muligt at afholde vores 
25 års jubilæum, nu da udflugten var sat på pause, det lykkedes heldigvis med et stort fremmøde, godt vejr 
god mad og fine præmier. 
Så de første 25 år er forløbet godt. 
2022: I øjeblikket gennemgår vores bane en stor omlægning, det har medført, at vores gennemgående spil 
er opgjort noget før end beregnet, det kunne ikke være anderledes. 
Tiden iler afsted, så jeg vil slutte med at ønske den nye formand god kamp. Pas godt på klubben. 
Til sidst vil jeg gerne takke Bent for et godt samarbejde og ikke mindst Erling for et fremragende 
kassererarbejde i de år, der er gået. 
Med disse ord vil jeg slutte beretningen. 
Hilsen HELGE 
 


